

**3. INTERNATIONALER GESANGSWETTBEWERB**  
**3<sup>rd</sup> international competition for opera singers**  
**02. - 08. September 2018 - Graz - AUSTRIA**



Foto

VORNAME:  
Name

ALTER:  
Age

NAME: .  
Surname

GESCHLECHT: M F  
Gender

STIMMTYP:  
Kind of voice

EIGENER PIANIST: J/Y N  
Own pianist

GEBURTSDATUM &-ORT  
Date and place of birth

WOHNADRESSE:  
Adress of residence

NATIONALITÄT:  
Nationality

IDENTITÄTSAUSWEISNUMMER:  
Identity card number

Kontakt während des Wettbewerbs in Graz: TEL.:

**How can we reach you in Graz?**

Contact during competition:

E-MAIL:

Ich kann die 1. Runde nur an einem speziellen Tag singen (am 02.09 oder 03.09) und bitte um eine Ausnahmeregelung weil ...  
I want to sing the 1<sup>st</sup> round on a special day (only on 02.09 or 03.09) and ask for a exception because ...

**WETTBEWERBSPROGRAMM:** 4 Arien freier Wahl von Opernkomponisten laut Teilnahmebedingungen (In der ersten Runde Arie freier Wahl, die weitere Reihenfolge bestimmt die Jury, 1x Semifinale, 2x im Finale – Programmänderungen bis 15. 08.2018)

**Program of competition:** 4 arias of free choice of opera composers according to the conditions of participation (in the first round Aria of free choice, the jury determines the further order, 1x semifinals, 2x in finals – Program can be changed till 15.08.2018)

	Komponist (composer):	Oper (opera):	Arie (aria):
1)			
2)			
3)			
4)			

DER UNTERZEICHNENDE ERKLÄRT SICH MIT DEN TEILNAHMEBEDINGUNGEN EINVERSTANDEN (www.accademia-belcanto.com):  
I declare to accept all the norms of rule ( german legal conditions obtain - www.accademia-belcanto.com):

ANHANG MAIL/ attachment:

- Kopie des IDENTITÄTSAUSWEISES  
Copy of Identity card

**DATUM und UNTERSCHRIFT:**

**Date and signature**

PS: BITTE AM COMPUTER ODER IN BLOCKSCHRIFT AUSFÜLLEN  
PS: Please write on the computer or in block letters